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Motie 

Onderzoek naar wensen en meerwaarde -milieu en 
gezondheidsvríendelijke- kunstgras aSSe voetbalverenigingen met 

natuurgras 

De gemeenteraad van Hellendoorn bijeen op 8 november 2016 

Constaterende dat 

» Het college in 2017 met voetbalvereniging DES en De Zweef nader onderzoekt of een 

kunstgrasvoetbalveld ten behoeve van gezamenlijk gebruik meerwaarde heeft zowel 

ruimtelijk als financieel haalbaar is. 

» Er ook wensen leven bij andere voetbalverenigingen 

» Kunstgras ook bij andere voetbalverenigingen in onze gemeente die spelen op natuurgras tot 

ruimtelijke en financiële meerwaarde kan leiden 

Overwegende dat 

® Voetbal in onze gemeente de meest populaire sport is, laagdrempelig, toegankelijk en 

betaalbaar, 

* Kunstgras een oplossing kan bieden bij een tekort aan veldcapaciteit 

» Door kunstgras er meer trainingsfaciliteit is waardoor een hoger niveau van spelen kan 

worden bereikt. 

Roept het college op 

1. Onderzoek te doen naar de wensen en ruimtelijk en financiële meerwaarde van 

kunstgrasvelden bij alle voetbalverenigingen in onze gemeente die voetballen op natuurgras. 

2. De tekst in de begroting op blz 49 aan te vullen met punt 1. 

3. 

En gaat over to t de orde van de dag 

Namens de fractie BurgerBelang 

Thea ten Have Ą ~ 
Hetty Ugtenberg Grondman 


